



# ការទំនាក់ទំនង

**សិស្សវិទ្យាល័យ Classical** បញ្ចប់ការសិក្សា កាលពីយប់ថ្ងៃច័ន្ទនៅសាលាប្រជុំលើកវិញ្ញាណក្ខន្ធ អតីតយុទ្ធជន។ សូមអបអរសាទរសិស្សបញ្ចប់ ការសិក្សា!

## ទស្សនៈអគ្គនាយក

នៅសល់ពេលមិនដល់ពីរសប្តាហ៍ទៀតទេដើម្បីបញ្ចប់ឆ្នាំសិក្សា ខ្ញុំចង់ចែករំលែកថាខ្ញុំមានមោទនភាព កម្រិតណាចំពោះសិស្សរបស់យើងម្នាក់ៗដែលបានឈានដល់រដ្ឋបញ្ចប់។ សប្តាហ៍ចុងក្រោយនៃ ការសិក្សាគឺពោរពេញទៅដោយដំណើរការស្ថានភាពសិក្សា ការប្រារព្ធពិធីអបអរសាទរ និងពិធីបញ្ចប់ ការសិក្សា។ តែងតែមានភាពរំភើបក្នុងការឃើញសេចក្តីរីករាយនៅក្នុងកែវភ្នែករបស់សិស្សរបស់យើង នៅពេលដែលពួកគេត្រៀមខ្លួនសម្រាប់រដូវក្តៅ។

សូមជូនចំពោះសិស្សានុសិស្សវិទ្យាល័យយើងទាំងអស់គ្នា សូមអបអរសាទរ! មានផ្លូវជាច្រើន ហើយ ជីវិតគឺអំពីជម្រើសដែលអ្នកធ្វើ។ មានជំនឿ ជឿជាក់លើខ្លួនឯង គិតដោយឈ្លាសវៃ ស្វែងរកមតិទ្រង់ទ្រាយ ទៅជុំវិញអ្នក ហើយតែងតែសួរខ្លួនឯងថា 'ចុះបើ?' [សូមមើលសារសម្រាប់អ្នកទាំងអស់គ្នានៅទីនេះពី អាសយដ្ឋាននិទាយរដូវបស់ខ្ញុំ](#) ទៅកាន់សិស្សនៅ Brown Day។

យើងមានសេចក្តីរីករាយក្នុងការបើក**កម្មវិធីសិក្សារដូវក្តៅ**របស់យើងនៅថ្ងៃទី 10 ខែកក្កដា! កម្មវិធីសិក្សា រដូវក្តៅនឹងដំណើរការចាប់ពីថ្ងៃទី 10 ខែកក្កដាដល់ថ្ងៃទី 17 ខែសីហា។ នៅតែមានកន្លែងទំនេរនៅក្នុងកម្មវិធី ថ្នាក់អនុវិទ្យាល័យដ៏គួរឱ្យរំភើបដែលពោរពេញទៅដោយឱកាសដ៏អស្ចារ្យដែលរួមមាន កម្មវិធី SeaPerch Summer ជាមួយនឹងកម្មវិធីសិក្សាមនុស្សយន្ត STEM ដែលនឹងឈានទៅដល់ការប្រកួតប្រជែងការរចនាទូក។ វាក៏មានអ៊ីស្ប៉ូត ដែលជាកិច្ចាអេឡិចត្រូនិចដែលជាកម្មវិធីដែល សិស្សនឹងប្រើប្រាស់វិធីអេឡិចត្រូនិចដែលមានអ្នកប្រកួតជាច្រើន ដើម្បីបង្កើតបរិយាកាសរួមបញ្ចូល និងសមធម៌ ដែលអ្នកសិក្សាទាំងអស់អាចរីកចម្រើនបាន។ [ចុះឈ្មោះនៅទីនេះ](#) ប្រសិនបើអ្នកចាប់អារម្មណ៍។

សិស្សវិទ្យាល័យជាច្រើនបានទទួលលិខិតណែនាំថាពួកគេនឹងចូលរួមជាមួយយើងសម្រាប់កម្មវិធីសិក្សារដូវក្តៅ។ កម្មវិធីនឹងប្រើប្រាស់វេទិកាអនឡាញ Edgenuity និង លាយបញ្ចូលការសិក្សាតាមអ៊ិនធឺណិតជាមួយការណែនាំរបស់គ្រូ ការងារជាក្រុម និងគម្រោង។ កម្មវិធីថ្នាក់វិទ្យាល័យនេះគឺជាកម្មវិធីបំប៉នដែលធ្វើការដើម្បីជួយសិស្សឱ្យ បំពេញតម្រូវការបញ្ចប់ការសិក្សារបស់ពួកគេ។ យើងក៏មានកម្មវិធីរដូវក្តៅ CTE ថ្នាក់វិទ្យាល័យដ៏គួរឱ្យរំភើបផងដែរ។

យើងមានសិស្សជាង 1,200 នាក់ដែលបានចុះឈ្មោះសម្រាប់ Summer Stars Learning Academy។ យើងនៅតែទទួលបានឈ្មោះសម្រាប់បញ្ជីរង់ចាំនៅក្នុងកម្មវិធី ថ្នាក់មត្តេយ្យដល់ថ្នាក់ទី 5 កម្មវិធីរដូវក្តៅនេះនឹងរួមបញ្ចូលនូវកម្មវិធីសិក្សាចំណេះដឹងអក្សរសាស្ត្រ និងគណិតវិទ្យា ជាមួយនឹងធាតុផ្សំអារម្មណ៍សង្គមដ៏គួរឱ្យរំភើប។

ប្រសិនបើអ្នក ឬនរណាម្នាក់ដែលអ្នកស្គាល់ខកខានមិនបានទទួលព្រឹត្តិបត្រព័ត៌មានណាមួយរបស់ពួកយើងនោះ អ្នកអាចស្វែងរកការបោះពុម្ពកន្លងមកនៅលើ[គេហទំព័រ មណ្ឌលដែលមានជាភាសាជាច្រើន](#)។

## ថ្ងៃទី 14 ខែមិថុនា ឆ្នាំ 2023



**បណ្ឌិត JAVIER MONTAÑEZ**  
អគ្គនាយក

# ការធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពរបស់មណ្ឌល



## អាសយដ្ឋានអប់រំរបស់រដ្ឋ RI

ថ្មីៗនេះ ក្នុងអំឡុងពេលសុន្ទរកថាអំពីការអប់រំរបស់រដ្ឋ នៅសាលារៀន Rhode Island សម្រាប់មនុស្សថ្លង់ **ស្នងការ Angélica Infante-Green** នាងបានលើកឡើងពីភាពប្រសើរឡើងជាច្រើននៅក្នុងលទ្ធផលស្នង់មតិសម្រាប់មាតាបិតា សិស្ស និងគ្រូបង្រៀន។ Infante-Green បាននិយាយថា “តាមរយៈការធ្វើអន្តរាគមន៍ យើងបោះបង់ការរំពឹងទុកចាស់ និងកសាងការរីកចម្រើនជាដំណាក់កាល!”។ ទិន្នន័យនៃការងារស្នង់មតិបង្ហាញថា សិស្សកំពុងនិយាយកាន់តែច្រើនអំពីមហាវិទ្យាល័យ និងអាជីព។ សិស្សកំពុងប្រើប្រាស់ផែនការសិក្សាផ្ទាល់ខ្លួនកាន់តែច្រើន និងគិតថាមានប្រយោជន៍។ លើសពីនេះ ការស្នង់មតិបង្ហាញថា គ្រូបង្រៀនពេញចិត្តនឹងកម្មវិធីសិក្សា ហើយមានទស្សនៈវិជ្ជមានបន្ថែមទៀតនៃភាពជាអ្នកដឹកនាំរបស់មណ្ឌល និងការឆ្លើយតបសុវត្ថិភាព។ យើងបានឃើញការកើនឡើង 5-9% នៅក្នុងផ្នែកទាំងនេះ។ ហើយចុងក្រោយ សម្រាប់ការឆ្លើយតបរបស់ការចូលរួមរបស់គ្រូសារ ការងារស្នង់មតិបានបង្ហាញពីការកើនឡើង 9% សម្រាប់ការគាំទ្រដែលខ្ពស់ជាង 5% នៃមធ្យមភាគរបស់រដ្ឋ។ បុគ្គលិក ក្រុមគ្រូសារ និងសិស្សទាំងអស់របស់យើងបានធ្វើការងារដ៏អស្ចារ្យនេះ។ សូមអរគុណចំពោះការចំណាយពេលធ្វើការស្នង់មតិ។ យើងមានក្តីរីករាយជាមួយនឹងលទ្ធផល។

## គំនិតផ្តួចផ្តើមសៀវភៅអប់រំ

នៅថ្ងៃសុក្រ **សាលាបឋមសិក្សា Asa Messer** នឹងរៀបចំទិវាសៀវភៅ ដើម្បីអបអរសមិទ្ធផលរបស់សិស្សរបស់ពួកគេ និងដើម្បីជួយចាប់ផ្តើមដំណើរការកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងការអានរដូវក្តៅ។ នៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍នេះ សិស្សថ្នាក់ទី 2 និងទី 3 ចំនួន 60 នាក់នឹងចូលរួមក្នុងសកម្មភាពកំសាន្តពេលថ្ងៃ និងទទួលបានកញ្ចប់សៀវភៅអប់រំដែលសមស្របតាមអាយុ ដើម្បីបន្ថែមទៅក្នុងបណ្ណាល័យផ្ទះរបស់ពួកគេ។

ការស្រាវជ្រាវបង្ហាញថារង្វាស់មួយដែលមានទំនាក់ទំនងជាប់លាប់ និងសំខាន់ជាមួយនឹងពិន្ទុការអាន គឺចំនួនសៀវភៅនៅក្នុងផ្ទះ។ ការចែកសៀវភៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍នេះគឺជាចំណុចសំខាន់នៃកម្មវិធី K-5 ធំជាងមុនទូទាំងមណ្ឌល ដើម្បីកសាងបណ្ណាល័យតាមផ្ទះ។ នៅពីរសប្តាហ៍ខាងមុខនេះ មណ្ឌលសិក្សាធិការសាធារណៈព្រូវីជិន នឹងចែកចាយសៀវភៅដែលសមស្របតាមអាយុចំនួន 90,000 ក្បាល ដល់សិស្សថ្នាក់ K-5 ទាំងអស់ដែលទទួលបានសៀវភៅចំនួន 10 ក្បាល និងកាបូបស្ពាយ។ យោងតាមរបាយការណ៍របស់ Scholastic Teacher & Principal School (របាយការណ៍គ្រូអប់រំ និងនាយកសាលា) ភាគច្រើន (96%)

នៃគ្រូបង្រៀន នាយកសាលា និងបណ្ណាករសាលាបាននិយាយថា ការផ្តល់សៀវភៅពេញមួយឆ្នាំនៅតាមផ្ទះមានសារៈសំខាន់ក្នុងការលើកកម្ពស់សមិទ្ធផលរបស់សិស្ស។

**ស្នងការ Angélica Infante-Green** និង **អគ្គនាយក Javier Montañez** ពន្យល់ថា “គំនិតផ្តួចផ្តើមនេះត្រូវបានរៀបចំឡើងដើម្បីជួយសិស្សរបស់យើងទទួលបានជំនាញចាំបាច់ដើម្បីរីកចម្រើនក្នុង និងក្រៅសាលារៀន ក្នុងពេលដំណាលគ្នាជុំវិញបរិយាកាសដែលសិស្សទាំងអស់នៅក្នុងមណ្ឌលសិក្សាធិការសាធារណៈព្រូវីជិនមានក្តីស្រឡាញ់ និងចំណង់ចំណូលចិត្តក្នុងការអាន” នៅក្នុងសំបុត្រមួយទៅកាន់ក្រុមគ្រូសារអំពីគំនិតផ្តួចផ្តើម “សៀវភៅរដូវក្តៅរបស់ខ្ញុំ”។

## PCTA បំពេញសញ្ញាប័ត្រសម្រាប់មណ្ឌល



សិស្ស និងបុគ្គលិកនៅ**សាលារៀនអាជីព និងបច្ចេកទេសព្រូវីជិន** បានធ្វើការជាមួយរដ្ឋបាល និងបុគ្គលិកសាលាដើម្បីបង្កើតសញ្ញាប័ត្រសម្រាប់សិស្សបញ្ចប់វិទ្យាល័យទាំងអស់។ សូមច្រែងអំណរគុណចំពោះ **Graham Walker** របស់ PCTA និងសិស្សរបស់គាត់សម្រាប់ការឆ្លងផុតគុបក្នុងក្នុងសប្តាហ៍នេះ ខណៈដែលពួកគេបានបោះពុម្ពឡើងវិញនូវវិញ្ញាបនប័ត្រនៅនាទីចុងក្រោយ។ នេះជាឆ្នាំទីបីហើយដែល

សិស្ស និងបុគ្គលិកបានសហការគ្នាដើម្បីបញ្ចប់ការងារទាំងនេះផ្នែកក្នុង។ កាលពីមុនសញ្ញាប័ត្រត្រូវបានបោះពុម្ពដោយអ្នកលក់ខាងក្រៅ។ វាជាបទពិសោធន៍សិក្សាដ៏ល្អសម្រាប់សិស្សមុនពេលពួកគេបញ្ចប់ការសិក្សា។



## ទិវាសម្រស់ MOUNT PLEASANT

សិស្សានុសិស្ស និងបុគ្គលិកនៅ**វិទ្យាល័យ Mount Pleasant** បានខិតខំធ្វើការកាលពីព្រឹកថ្ងៃសៅរ៍កន្លងទៅនេះ ដើម្បីជួយទិវាសាលាមានសោភ័ណភាព ដោយការដាំផ្កានៅមុខសាលារៀន។ សូមអរគុណជាពិសេសចំពោះនាយកសាលា Mount Pleasant Wobberson Torchon ដែលបានជួយរៀបចំថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យនេះសម្រាប់សិស្ស និងបុគ្គលិករបស់យើង។



# សមធម៌ និងភាពចូលចំណោម

ការិយាល័យសមធម៌ និងភាពចូលចំណោមទទួលស្គាល់ខែមិថុនា ជាខែនៃការឆ្លុះបញ្ចាំង សេរីភាព ការគោរព សមធម៌ ភាពចូលចំណោម និងសេចក្តីស្រឡាញ់។ មិនថាអ្នកអរសាទរ Juneteenth ឬ PRIDE ឬទាំងពីរទេ យើងសុំឱ្យអ្នកចងចាំអ្នកទាំងអស់ដែលបានលះបង់ដើម្បីធានាថាយើងអាចបន្តតស៊ូមតិយ៉ាងស្វិតស្វាញដើម្បីសេរីភាព និងកន្លែងដើម្បីតស៊ូដើម្បីសេរីភាព យុត្តិធម៌ និងសិទ្ធិក្លាយជាខ្លួនយើងពិតប្រាកដ។

### ការសិក្សាភាពជាអ្នកដឹកនាំ RESPECT

ថ្ងៃច័ន្ទ ទី 14 ខែសីហា ឆ្នាំ 2023 - ថ្ងៃសុក្រ ទី 25 ខែសីហា ឆ្នាំ 2023

ទីតាំង៖ សាកលវិទ្យាល័យ Brown

អ្នកទស្សនា៖ សិស្សអនុវិទ្យាល័យ និងវិទ្យាល័យ PPSD

គតគិតថ្លៃចំពោះសិស្សដែលបានចូលរួមយ៉ាងសកម្មក្នុង RESPECT។ អាហារពេលព្រឹក អាហារថ្ងៃត្រង់ និងអាហារសម្រន់នឹងត្រូវបានផ្តល់ជូន។ សិស្សនឹងទទួលបានប្រាក់ឧបត្ថម្ភ ។ [ចុះឈ្មោះនៅទីនេះ!](#)

### emPOWER Meet Up សម្រាប់អ្នកអប់រំចម្រុះ

សូមកុំភ្លេចចុះឈ្មោះសម្រាប់កម្មវិធី EMPOWER ប្រចាំខែនេះ ដែលត្រូវបានរៀបចំឡើងនៅថ្ងៃទី 20 ខែមិថុនា ឆ្នាំ 2023 វេលាម៉ោង 4:30 រសៀល នៅ Bom Bom Nutrition (375 Washington St. Providence, RI 02903)។ [ចុះឈ្មោះនៅទីនេះ!](#) យើងសង្ឃឹមថានឹងឃើញអ្នកនៅទីនេះ! ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរណាមួយ សូមទាក់ទងមកយើងខ្ញុំតាមរយៈ [equity@ppsd.org](mailto:equity@ppsd.org) អ្នកអប់រំ PPSD ទាំងអស់ត្រូវបានស្វាគមន៍ក្នុងការចូលរួម។

អាហារថ្ងៃត្រង់ និងការសិក្សានៅការិយាល័យកណ្តាល៖ សិក្សាអំពីបរិបទ និងប្រវត្តិនៃ Juneteenth (19 មិថុនា)

ឆ្នាំនេះប្រធានបទសម្រាប់ខែមិថុនាគឺ "រលកនៃសេរីភាព"។ នៅថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ទី 15 ខែមិថុនា ឆ្នាំ 2023 ចាប់ពីម៉ោង 12:00-1:15 រសៀល សូមអញ្ជើញមកសិក្សាជាមួយការិយាល័យសមធម៌ និងភាពចូលចំណោមអំពីបរិបទ និងប្រវត្តិនៃ Juneteenth។ Juneteenth គឺជាពិធីរំលឹកខ្លួនជាតិចំណាស់បំផុតនៃការបញ្ចប់ទោសភាពនៅសហរដ្ឋអាមេរិក។ Juneteenth រំលឹកដល់មរតកនៃសេរីភាព និងការតស៊ូសម្រាប់កូនចៅនៃប្រជាជនអាហ្វ្រិក និងអ្នកដែលធ្លាប់ធ្វើជាទោសករ។ ប្រសិនបើអ្នកចង់សិក្សា និងពិភាក្សាបន្ថែមអំពីប្រវត្តិសាស្ត្រដ៏គួរឱ្យកត់សម្គាល់នេះ សូមចូលរួមជាមួយពួកយើងនៅក្នុងបន្ទប់ប្រជុំជាមួយអាហារថ្ងៃត្រង់ និងសហការីបង្អស់អ្នក! ពិនិត្យមើលសកម្មភាពទាំងនេះសម្រាប់ [ការងារ ផ្ទះ និងសាលារៀន។](#)

### ការប្រារព្ធពិធីកន្លែងថ្ងៃប្រឌិត Juneteenth និង Pride Month

ជាការផ្តល់កិត្តិយសនៃខែមោទនភាព LGBTQ+ និង Juneteenth ការិយាល័យរបស់យើងកំពុងរៀបចំកន្លែងប្រកបដោយភាពថ្ងៃប្រឌិត ដើម្បីអរសាទរយុវជន និងអង្គភាពបម្រើយុវជនរបស់យើង! នៅល្ងាចនេះនឹងរួមមានអាហារ តន្ត្រីនិងសិល្បៈ និងសិប្បកម្ម។ ព្រឹត្តិការណ៍នេះនឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅថ្ងៃទី 15 ខែមិថុនា ឆ្នាំ 2023 ចាប់ពីម៉ោង 5 ល្ងាច-7 យប់ នៅ 797 Westminster St ក្នុងបន្ទប់ PD Tech (ជាន់ផ្ទាល់ដី)។ ប្រធានបទនៃព្រឹត្តិការណ៍នេះគឺផ្តោតលើការបណ្តុះបណ្តាលទំនាក់ទំនងសហគមន៍ និងគាំទ្រសិល្បៈការបញ្ចេញមតិ។ មិនថាអ្នកកំពុងត្រៀមសម្រាប់ [ព្រឹត្តិការណ៍ដែលទាក់ទងនឹងមោទនភាព](#) ព្រឹត្តិការណ៍ Juneteenth ឬគ្រាន់តែចង់បង្ហូរដោយការធ្វើខ្សែដៃ ពួកយើងកំពុងផ្តល់កន្លែង និងមធ្យោបាយដើម្បីធ្វើវា។

**គូសសម្គាល់លើប្រតិទិនរបស់អ្នក!**

- [JUNETEENTH \(ឈប់សម្រាក\)](#)  
ថ្ងៃច័ន្ទ ទី 19 ខែមិថុនា
- [ថ្ងៃចុងក្រោយនៃការសិក្សា](#)  
ថ្ងៃសុក្រ ទី 23 ខែមិថុនា
- [កម្មវិធីសិក្សាជូរគ្នា](#)  
ថ្ងៃច័ន្ទ ទី 10 ខែមិថុនា ដល់ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ទី 17 ខែសីហា

## ខែមិថុនា ម៉ឺនុយសាលា



# ការអបអរសាទរដល់សិស្ស

សិស្សដែលមានទេពកោសល្យ និងឧស្សាហ៍ព្យាយាមរបស់យើងកំពុងធ្វើរឿងដ៏អស្ចារ្យជាច្រើនរាល់ថ្ងៃ។ ទាំងនេះគឺជាឧទាហរណ៍ជាក់ស្តែងពីរបី។



## សិស្ស CENTRAL រចនាឡូហ្គោ MLL ថ្មី

សូមអបអរសាទរដល់សិស្សវិទ្យាល័យ Central Rosalinda ដែលបានទទួលរង្វាន់សម្រាប់ការងាររចនាសម្រាប់នាងចំពោះឡូហ្គោ MLL (Multilingual Learner) ថ្មីរបស់ PPSD! សូមអរគុណអ្នកគ្រប់គ្នាដែលបានធ្វើការរចនាសម្រាប់ឡូហ្គោថ្មី យើងទទួលបានការរចនាគួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍សម្រាប់ជ្រើសរើស។ សូមអបអរសាទរចំពោះការខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់អ្នក Rosalinda!

## សិស្សចំណាត់ថ្នាក់លេខមួយ និងចំណាត់ថ្នាក់លេខពីរ PPSD

សូមអបអរសាទរដល់សិស្សថ្នាក់បញ្ចប់ទាំងអស់របស់យើងដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សា ប៉ុន្តែការស្រែកហោរាពិសេសទៅកាន់សិស្សចំណាត់ថ្នាក់លេខមួយ និងចំណាត់ថ្នាក់លេខពីរ PPSD ឆ្នាំ 2023 របស់យើង! សិស្សទាំងនេះមានឱកាសសំណេះសំណាលជាមួយអភិបាលក្រុង Brett Smiley រួមទាំងសមាជិកកម្មកិច្ចប្រឹក្សាក្រុងព្រូវីដិន ដើម្បីជួយអបអរសាទរមិនមែនរបស់ពួកគេ។ យើងទន្ទឹងរង់ចាំជួបសិស្សបញ្ចប់ការសិក្សាទាំងអស់ក្នុងកម្មវិធីរបស់យើង!



## ថ្ងៃចុះហត្ថលេខា CTE

សូមអបអរសាទរដល់សិស្ស PPSD ចំនួន 84 នាក់ ដែលបានទទួលអាជីពក្នុងកិច្ចកម្មសិក្សា/សហជីព និងមុខតំណែងឧស្សាហកម្មពេញម៉ោង។ ពួកគេត្រូវបានប្រារព្ធកាលពីសប្តាហ៍មុនក្នុងអំឡុងពេលថ្ងៃចុះហត្ថលេខានៅសាលារៀនអាជីព និងបច្ចេកទេសព្រូវីដិនសាលារៀនអាជីព និងបច្ចេកទេសព្រូវីដិន (PCTA)។ ក្រុមហ៊ុន និងឧស្សាហកម្មចំនួន 14 បានចូលរួមក្នុងព្រឹត្តិការណ៍ដែលសិស្ស "បានចុះហត្ថលេខា" ជាមួយនិយោជកនាពេលអនាគតរបស់ពួកគេ ដែលរួមមាន Electric Boat, Building Futures, LiUNA, RI Women in the Trades, Navarrete Tire Shop, Bristol Toyota, 401 Automotive, Carpenters Union, Jutras Woodworking, JD Cementworks, Providence Parks & Recreation, Lucia's Mexican Restaurant និង Waterman Grille Restaurant។

## សិស្ស BAILEY រះពន្លឺ

សិស្សមកពីសាលាបឋមសិក្សា Robert Bailey បានសម្តែងមួយផ្នែកពីរឿង "The Jungle Book Kids" របស់ Disney កំឡុងពេលសម្តែងនៅមជ្ឈមណ្ឌលសិស្សសំដែងព្រូវីដិន (PPAC) កាលពីសប្តាហ៍មុននេះ! បឋមសិក្សា Bailey គឺជាសាលាមួយក្នុងចំណោមសាលា Rhode Island ទាំងបួនដែលបានសម្តែងនៅក្នុងកម្មវិធីតន្ត្រី Disney នៅក្នុងសាលារៀន "It All Starts with a Dream"។ ធ្វើបានអស្ចារ្យទាំងអស់គ្នា!



### បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍សាកល្បង

សិស្សានុសិស្សមកពីអនុវិទ្យាល័យ **Nathan Bishop** បានចូលរួមក្នុងបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍សាកល្បងនៅសាលាក្តីសហព័ន្ធត្រូវបានដឹង។ Discovering Justice បានសហការជាមួយ Nathan Bishop ដើម្បីជួយសិស្សឱ្យស្វែងយល់បន្ថែមអំពីច្បាប់ និងយុត្តិធម៌។ សូមថ្លែងអំណរគុណចំពោះអង្គចៅក្រម ដែលបានលះបង់ពេលវេលាមកជជែកជាមួយសិស្ស!



### ទិវាពលរដ្ឋ RHODE ISLAND

សូមអបអរសាទរដល់សិស្ស PPSD របស់យើងទាំងអស់ដែលបានធ្វើបទបង្ហាញនៅទិវាពលរដ្ឋ Rhode Island នៅសាលាក្រុង និង State House! សូមស្រែកហោរាជាតិសេសដល់សិស្សសាលា **E-Cubed** សម្រាប់ការឈ្នះពានរង្វាន់សកម្មភាពសិស្សវិទ្យាល័យ **360** សម្រាប់ការឈ្នះពានរង្វាន់សិស្សអ្នកបង្កើតការផ្លាស់ប្តូរ និងសិស្សវិទ្យាល័យ **Hope** ដែលបានឈ្នះពានរង្វាន់សហការ និងភាពចម្រុះ!

## វាជាដំណឹងដ៏ល្អ៖ PPSD នៅក្នុងសារពត៌មាន

- [សិស្សទាំងនេះបានបរាជ័យក្នុងអំឡុងពេលជំងឺរាតត្បាត។ បន្ទាប់មក អ្នកប្រឹក្សាយោបល់ម្នាក់បានជួយសង្គ្រោះពួកគេ ទិនានុប្បវត្តិព្រឹត្តិបត្រ, ថ្ងៃទី 7 ខែមិថុនា ឆ្នាំ 2023។](#)
- [អតីតសិស្ស Patriots ទៅកាន់សាលារៀនព្រឹត្តិបត្រ ដើម្បីផ្តល់រង្វាន់ដល់សិស្សសម្រាប់ការកែលម្អវត្តមាន WJAR, ថ្ងៃទី 1 ខែមិថុនា ឆ្នាំ 2023](#)



# ចំណាប់អារម្មណ៍សិស្ស

មកស្គាល់សិស្សថ្នាក់បញ្ចប់ ដ៏អស្ចារ្យរបស់យើងនៅក្នុងមណ្ឌល!

## Jonas Genao

សិស្សថ្នាក់បញ្ចប់នៅវិទ្យាល័យ Alvarez

ES៖ សាធារណរដ្ឋដូមីនីកែន  
MS៖ Roger Williams

## Ismerai Nunez

សិស្សថ្នាក់បញ្ចប់នៅវិទ្យាល័យ Alvarez

ES + MS៖  
Union City, NJ

### តើអ្នកមានគម្រោងអ្វីខ្លះបន្ទាប់ពីបញ្ចប់ថ្នាក់វិទ្យាល័យ?

**IN៖** ខ្ញុំមានគម្រោងទៅសិក្សាមហាវិទ្យាល័យ URI 4 ឆ្នាំ។ ខ្ញុំបានជ្រើសរើស URI ដោយសារតែផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ វាគឺជាជម្រើសដ៏ល្អបំផុតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំចាប់អារម្មណ៍លើ កម្មវិធីយុត្តិធម៌ព្រហ្មទណ្ឌ និងចិត្តវិទ្យារបស់ពួកគេ។ កាលពីនៅក្មេង ខ្ញុំទទួលរង អំពើហឹង្សាជាមួយមនុស្សជិតស្និទ្ធនឹងខ្ញុំ។ ខ្ញុំនៅទីនោះពេលមានហេតុការណ៍ នោះ។ ក្រោយមក ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យនរណាម្នាក់ឆ្លងកាត់បទពិសោធន៍បែបនោះទេ។ ខ្ញុំ មិនដឹងការងារជាក់លាក់ដែលខ្ញុំចង់ធ្វើទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ជួយមនុស្ស និងជួយទប់ស្កាត់ ហេតុការណ៍ដូចនេះ។

ខ្ញុំបានដាក់ពាក្យទៅ URI តាមរយៈកម្មវិធីអភិវឌ្ឍន៍ទេពកោសល្យ។ កម្មវិធីអភិវឌ្ឍន៍ ទេពកោសល្យជ្រើសរើស និងបម្រើដល់សិស្សបញ្ចប់ការសិក្សានៅវិទ្យាល័យ Rhode Island ដែលមានសក្តានុពលចូលមហាវិទ្យាល័យ ដែលធ្លាប់មានប្រវត្តិឆ្លងកាត់ បទពិសោធន៍ដែលមិនល្អ ដែលភាគច្រើនជាសិស្សពិការ។ គោលដៅនៃកម្មវិធីគឺការ ទទួលបាន មានឱកាស មានលទ្ធភាព និងការបញ្ចប់។

**“ខ្ញុំអាចនិយាយបានថាសាស្ត្រាចារ្យដែលខ្ញុំ បានជួប ជួយជំរុញខ្ញុំឱ្យខិតខំអស់ពីសមត្ថភាព និងព្យាយាមឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព។ ខ្ញុំចូលចិត្ត ការប្រកួតប្រជែង។”**

**JG៖** នៅឆ្នាំក្រោយ ខ្ញុំនឹងទៅ URI និងបន្តការសិក្សាផ្នែកវិទ្យាសាស្ត្រកុំព្យូទ័រ។ ខ្ញុំ ត្រូវជ្រើសរើសរវាងសាលាពីរ ហើយគិតថាកម្មវិធីអភិវឌ្ឍន៍ទេពកោសល្យរបស់ URI នឹងល្អ។ ខ្ញុំក៏បានមើលនៅវិទ្យាស្ថានពហុបច្ចេកទេស Worcester និងសាកល វិទ្យាល័យ Clark។ ខ្ញុំនឹងរស់នៅ URI សម្រាប់ឆ្នាំដំបូងតាមតម្រូវការរបស់កម្មវិធី។ ម្យ៉ាងទៀត សាលារៀនមិននៅឆ្ងាយពីផ្ទះ និងពីគ្រួសារខ្ញុំ។

ខ្ញុំចូលចិត្តភាពច្នៃប្រឌិតដែលអ្នកអាចអនុវត្តនៅក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រកុំព្យូទ័រ។ ខ្ញុំចូលចិត្ត គណិតវិទ្យា។ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកអាចបញ្ចូលគណិតវិទ្យាទៅក្នុងបាន ខ្ញុំចូលចិត្ត។ អ្នកអាចបង្កើតរឿងជាច្រើនជាមួយនឹងវិទ្យាសាស្ត្រកុំព្យូទ័រ។ រឿងចាំបាច់រួមជាមួយ ភាពរីករាយ។ វាមានវិសាលភាពដ៏ធំទូលាយនៃការច្នៃប្រឌិតនៅក្នុងវា។

### ហេតុអ្វីបានជាអ្នកជ្រើសរើស Alvarez?

**IN៖** ខ្ញុំមិនបានដឹងថាមានជម្រើសសាលារៀនទេនៅពេលខ្ញុំចាប់ផ្តើមដំបូង។ ខ្ញុំបាន មកកំឡុងពេលមានកូរ៉ូណា។ ខ្ញុំបានធ្វើតេស្ត ហើយពួកគេបានដាក់ខ្ញុំនៅទីនេះ។ ខ្ញុំបាន ជួបមនុស្សល្អ។ ខ្ញុំបានជួបសាស្ត្រាចារ្យល្អ។

ខ្ញុំអាចនិយាយបានថាសាស្ត្រាចារ្យដែលខ្ញុំបានជួប ជួយជំរុញខ្ញុំឱ្យខិតខំអស់ពី សមត្ថភាព និងព្យាយាមឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព។ ខ្ញុំចូលចិត្តការប្រកួតប្រជែង។ ខ្ញុំមិន ចូលចិត្តអ្វីងាយៗទេ។

**JG៖** ខ្ញុំបានជ្រើសរើស Alvarez ដោយសារតែចម្ងាយ។ ខ្ញុំជាមនុស្សថ្មីសម្រាប់ប្រទេស នេះ។ ខ្ញុំមកទីនេះនៅពេលរៀនថ្នាក់ទី 8 ពីសាធារណរដ្ឋដូមីនីកែន។ វានៅជិតផ្ទះ របស់ខ្ញុំបំផុត ដូច្នេះខ្ញុំបានជ្រើសរើស Alvarez។ បទពិសោធន៍របស់ខ្ញុំមានឡើងមាន ចុះ។ ជាក់ស្តែងដូចជាការមកប្រទេសថ្មី អ្វីៗគឺប្លែកទាំងអស់។ ឆ្នាំដំបូងរបស់ខ្ញុំគឺល្អ ប៉ុន្តែ បន្ទាប់មក COVID បានវាយប្រហារ ហើយអ្វីៗចាប់ផ្តើមញ្ជ័រញ្ជាញ។ ខ្ញុំមិនបានចូលរួម ក្នុងសកម្មភាពក្រៅកម្មវិធីសិក្សាច្រើននោះទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានចូលរួមក្នុងថ្នាក់អភិវឌ្ឍន៍ អាជីពដូចជាវិទ្យាសាស្ត្រកុំព្យូទ័រ និងបានរៀនថ្នាក់ AP ជាច្រើន។ ក្រៅពីការសិក្សា នៅសាលារៀន ខ្ញុំបានធ្វើកម្មវិធីអភិវឌ្ឍន៍អ្នកដឹកនាំ HOBEY។ ខ្ញុំបានចូលរួមក្រុម បណ្តុះបណ្តាលបញ្ញាសិប្បនិម្មិតជាមួយ Mark Cuban។ វាជាលក្ខណៈនិម្មិត។

### តើមានគ្រូបង្រៀនដែលមានជះឥទ្ធិពលខ្លាំងចំពោះអ្នកទេ?

**IN៖** Mr. Chandley ខ្ញុំជួបគាត់គ្រប់ពេលនៅទីនេះ។ គាត់ជាសាស្ត្រាចារ្យ វិទ្យាសាស្ត្រកុំព្យូទ័រ។ ខ្ញុំពិតជាមិនព្រៃខាងកុំព្យូទ័រទេ ប៉ុន្តែគាត់បានធ្វើឱ្យខ្ញុំចាប់ផ្តើម មានភាពសប្បាយរីករាយ។ គាត់បានធ្វើឱ្យខ្ញុំចាប់ផ្តើមសិក្សាមួយទៀតនៅថ្នាក់បញ្ចប់ របស់ខ្ញុំ។ គាត់បានជួយខ្ញុំ។ យើងមានពេលវេលាដ៏ល្អ។

**JG៖** Mr. Chandley ត្រូវវិទ្យាសាស្ត្រកុំព្យូទ័ររបស់ខ្ញុំ។ គាត់គឺជាគ្រូអ្នកណែនាំរបស់ខ្ញុំក្នុង ផ្នែកវិទ្យាសាស្ត្រកុំព្យូទ័រ។ យើងចាប់ផ្តើមរៀន ហើយយើងបានពិភាក្សាអំពីប្រធានបទ ជាច្រើននៅក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រកុំព្យូទ័រ រួមទាំងប្រធានបទខាងក្រៅ ដូចជារៀនភោនា នា បែបនេះជាដើម។ គាត់គឺជាមិត្តល្អបំផុតរបស់ខ្ញុំ ខណៈពេលដែលខ្ញុំនៅទីនេះ។

### បទពិសោធន៍ដែលគួរឱ្យចងចាំបំផុត?

**IN៖** កម្មវិធីវិទ្យាសាស្ត្រ និងឆ្នាំនេះ។ ឆ្នាំនេះខ្ញុំទៅជាមួយក្រុមសិស្ស CCRI។ ខ្ញុំបានបញ្ចប់ ការសិក្សានៅថ្នាក់វិទ្យាល័យ និងធ្វើកិច្ចការនៅសាលាក្នុងឆ្នាំនេះជាមួយសិស្ស Alvarez និង CCRI។ កម្មវិធីទាំងមូលបានធ្វើឱ្យយើងមានទំនាក់ទំនងល្អមែនទែន។

នៅឆមាសទីមួយនៅ CCRI ខ្ញុំបានរៀនថ្នាក់ស្នូលនៅវិទ្យាល័យរបស់ខ្ញុំដែលខ្ញុំ ត្រូវការដើម្បីបញ្ចប់ការសិក្សា។ នៅឆមាសទីពីររបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំបានចូលរៀនថ្នាក់មុខវិទ្យា

**ទំព័រទី 6 ចំណាប់អារម្មណ៍របស់សិស្ស (ត)**

របស់ខ្ញុំ។ ដូច្នេះខ្ញុំបានចាប់យកនីតិវិធីព្រហ្មទណ្ឌ ឧក្រិដ្ឋកម្មវិទ្យា និងចិត្តវិទ្យាទូទៅ។ ខ្ញុំក៏ចាប់មុខវិជ្ជាទីបួនតាមអន្តរាញ។ ប្រសិនបើខ្ញុំប្រលងជាប់ ខ្ញុំទទួលបានក្រេឌីត ថ្នាក់មហាវិទ្យាល័យពេញ។ ដូច្នេះនៅពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមនៅ URI ខ្ញុំនឹងចាប់ផ្តើម ជាមួយនឹង 24 ក្រេឌីត។ ខ្ញុំប្រហែលជាត្រូវការរយៈពេល 3 ឆ្នាំដើម្បីបញ្ចប់ការសិក្សា ឥឡូវនេះ។ ដោយសារខ្ញុំចង់បន្តថ្នាក់អនុបណ្ឌិត វាប្រហែលជាច្រើនឆ្នាំទៀត។

JG៖ ខ្ញុំទទួលបាន a 3 លើការធ្វើតេស្តវិទ្យាសាស្ត្រកុំព្យូទ័រ AP របស់ខ្ញុំ។ ហើយថ្ងៃនោះ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍មិនស្រួល ហើយខ្ញុំបានត្រៀមខ្លួនជាខ្លាំង ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកមានអារម្មណ៍ ភ័យខ្លាច។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានឃើញលទ្ធផល និងទទួលបានពិន្ទុជាប់។

**តើអ្នកមានការភ័យខ្លាច ឬរំភើបអ្វីខ្លះបន្ទាប់ពីបញ្ចប់ការសិក្សា?**

IN៖ ពេលនេះខ្ញុំមានការព្រួយបារម្ភចំពោះការបញ្ចប់ការសិក្សា ពីព្រោះខ្ញុំជាសិស្ស ចំណាត់ថ្នាក់លេខមួយ ហើយខ្ញុំត្រូវធ្វើការអត្តាធិប្បាយ។ ខ្ញុំមិនមែនជាមនុស្សដែល

និយាយច្រើននៅក្នុងទិសដៅនោះទេ។ ប៉ុន្តែបើខ្ញុំត្រូវតែធ្វើ ខ្ញុំត្រូវតែធ្វើ។ វាជាទំនួល ខុសត្រូវរបស់ខ្ញុំ។ ក្រោយពីបញ្ចប់ការសិក្សា ខ្ញុំមានការព្រួយបារម្ភចំពោះជីវិត។ ខ្ញុំ នឹងរស់នៅក្នុងសាលារៀន ហើយខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមានប៉ាម៉ាក់របស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ដែលនឹង ជួយខ្ញុំ និងគាំទ្រខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់សាកល្បងធ្វើតាមរបៀបរបស់ខ្ញុំ ហើយមើលថាខ្ញុំមាន សមត្ថភាពធ្វើអ្វី។ ខ្ញុំមានការព្រួយបារម្ភ និងរំភើបចំពោះអ្វីដែលនឹងជួបនៅខាងមុខ។

JG៖ ខ្ញុំពិតជារំភើបក្នុងការចាប់ផ្តើមនៅសាកលវិទ្យាល័យ។ ខ្ញុំចង់ជួបមនុស្សកាន់តែ ច្រើន។ ខ្ញុំរំភើបក្នុងការចាប់ផ្តើមជីវិតវិជ្ជាជីវៈរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនមានការភ័យខ្លាចអ្វីទេ។ ខ្ញុំ មានអារម្មណ៍ស្ងប់ និងរំភើប។

# នៅ ជុំវិញ មណ្ឌល



## YEAW ជាប់ឈ្មោះជាបណ្ណារក្សប្រចាំឆ្នាំ

សូមអរសាទរចំពោះ Kimberly Yeaw នៃសាលារៀនអាជីព និងបច្ចេកទេសព្រីជិន ដែលត្រូវ បានជាប់ឈ្មោះជាបណ្ណារក្សប្រចាំឆ្នាំដោយបណ្ណារក្សសាលារៀននៃ Rhode Island! ខាងក្រោមនេះជា ហេតុផលមួយចំនួនដែលធ្វើឱ្យ Ms. Yeaw មានភាពលេចធ្លោ៖

1. នាងមកពីព្រលឹងជារៀងរាល់ថ្ងៃ ដូច្នេះសិស្សមានកន្លែងស្ងាត់ពេលព្រឹកដើម្បីសម្រាក។
2. នាងបើកបណ្ណាល័យរបស់នាងអំឡុងពេលអាហារថ្ងៃត្រង់ ដូច្នេះសិស្សអាចញ៉ាំអាហារថ្ងៃត្រង់ក្នុង បរិយាកាសប្រកបដោយផាសុកភាព។
3. នាងនៅជាប់នឹងនិទ្ទាការនៃការអាន និងរៀបចំបណ្ណាល័យរបស់នាងដើម្បីឆ្លុះបញ្ចាំងពីនិទ្ទាការនោះ។
4. នាងតែងតែបើកទ្វារការិយាល័យសម្រាប់សិស្សដែលត្រូវការកន្លែងសម្រាប់ដំណើរការ និងគិត។ (គ្រូបង្រៀនផងដែរ)
5. ក្នុងនាមជាអតីតគ្រូបង្ហាត់ PAR, Kim តែងតែមានវត្តមានដើម្បីអាច SLO របស់គ្រូបង្រៀន ឬជួយ គណនាទិន្នន័យ។
6. Kim បានរៀបចំកន្លែងរបស់នាងឡើងវិញ ដើម្បីផ្តល់ឱ្យ PCTA នូវមជ្ឈមណ្ឌលជំនួយផ្នែកបច្ចេកវិទ្យា។
7. នាងធ្វើការជាមួយ Dell Tech Crew របស់សាលាយើង និងជួយសិស្សគ្រប់គ្រងការរៀនសូត្ររបស់ពួកគេ។
8. Kim គឺជាបុគ្គលដំបូងគេដែលស្ម័គ្រចិត្តសម្រាប់ព្រឹត្តិការណ៍សិស្ស ឬជួយរៀបចំគំនិតផ្តួចផ្តើមនៅ សាលារៀន។



## ការប្រមូលផ្តុំថ្នាក់ដឹកនាំសហគមន៍

ដៃគូសហគមន៍ជាង 40 បានចូលរួមជាមួយ Carina Pinto de Chacon ដែលជាប្រធានផ្នែកនៃការចូលរួមរបស់គ្រួសារ និងសហគមន៍ ថ្មីៗនេះ សម្រាប់ការប្រមូលផ្តុំថ្នាក់ដឹកនាំសហគមន៍នៅ United Way នៃ Rhode Island នៅព្រឹកនេះ។ ក្រុមការងារបានពិភាក្សាអំពីសារៈសំខាន់នៃការចូលរួម និង ការបញ្ចប់ FAFSA សម្រាប់សិស្សរបស់យើង រួមទាំងកម្មវិធីសិក្សាជូនដំណឹងនាពេល ខាងមុខ។ អរគុណអ្នកទាំងអស់គ្នាដែលបានចូលរួមជាមួយយើង!



**សិស្សថ្នាក់ទីប្រាំពីរមកពីអនុវិទ្យាល័យ PPSD Esek Hopkins ត្រូវបាន**

នាំមកកាន់មណ្ឌលសិក្សាធិការក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មានសប្តាហ៍ចុងក្រោយនេះ។ សិស្សថ្នាក់អនុវិទ្យាល័យមណ្ឌលមានឱកាសទៅទស្សនាសាលារៀន ជួបជាមួយគ្រូ និងជួយកំណត់ចំណូលចិត្តរបស់ពួកគេ មុនពេលចូលទៅក្នុងដំណើរការជ្រើសរើសសាលារៀននៅឆ្នាំក្រោយ។



**MARTA APARICIO មកកាន់ CENTRAL**

សិស្សានុសិស្សនៅវិទ្យាល័យ Central បានស្វាគមន៍សិស្សចំណាត់ថ្នាក់លេខមួយនៃវិទ្យាល័យឆ្នាំ 2010 **Marta Aparicio** នៃនាយកដ្ឋានអ្នកការទូតរដ្ឋ រួមជាមួយអភិបាលក្រុងប្រូវីដិន **Brett Smiley** ដើម្បីស្វែងយល់អំពីអាជីពការទូតអន្តរជាតិដ៏គួរឱ្យរំភើបរបស់នាង។ សិស្សត្រូវបានបំផុសគំនិតដោយរឿងដ៏អស្ចារ្យរបស់នាង។ សូមអរគុណសម្រាប់វត្តមានរបស់អ្នក **Marta!**



**ការប្រកួតកីឡាអូឡាំពិកពិសេស**

សូមអបអរសាទរដល់ប្រជាជននៅ Rhode Island គឺ **Brian Johnson** ដែលនឹងក្លាយជាតំណាងឱ្យ Ocean State ក្នុងការប្រកួតកីឡាអូឡាំពិកពិសេសសម្រាប់ការលេងកីឡាកូនប្អូន! ប្អូនប្រុសរបស់ **Brian** ឈ្មោះ **Dan Johnson** គឺជាគ្រូបង្រៀននៅ **A-Venture** ហើយពួកគេមានការប្រារព្ធពិធីជូនដំណើរ **Brian!** សូមជូនពរសំណាងល្អចំពោះ **Brian** និងក្រុមកីឡាអូឡាំពិកពិសេសរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក!



**ការបង្ហាញការសិក្សាថ្នាក់ពីរភាសា និងថ្នាក់បីឡាំង**

អ្នកដឹកនាំផ្នែកអប់រំបានចូលរួមជាមួយយើងក្នុងអំឡុងពេល**កម្មវិធីបង្ហាញការអប់រំថ្នាក់ពីរភាសា និងបីឡាំង**របស់សាលារៀនសាធារណៈប្រូវីដិន ដើម្បីមើលកម្មវិធីដែលកំពុងដំណើរការ រួមទាំងដៃគូជាមួយសិស្ស និងគ្រូបង្រៀនអំពីបទពិសោធន៍របស់ពួកគេ។ ក្រុមការងារបានណែនាំថ្នាក់រៀននៅ **Alfred Lima, Leviton Dual Language** និង **Lillian Feinstein** នៅសាលាបឋមសិក្សា **Sackett Street**។ សូមអរគុណជាពិសេសចំពោះ **Engage2Learn (e2L)** ដែលបានជួយសម្រួលដល់ព្រឹត្តិការណ៍នេះ។ ក្នុងភាពជាដៃគូជាមួយ **e2L** ថ្នាក់ដឹកនាំមណ្ឌល និងអ្នកពាក់ព័ន្ធបាននឹងកំពុងធ្វើការដើម្បីបង្កើតផែនការបង្វិក និងកំណើនដែលត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បីបំពាក់អ្នកអប់រំឱ្យគាំទ្រ **ELLs** ដោយសមធម៌។



© 2023 សាលាសាធារណៈ Providence · [communications@ppsd.org](mailto:communications@ppsd.org) · [www.providenceschools.org](http://www.providenceschools.org)

រឿងអស្ចារ្យកំពុងកើតឡើងពេញមណ្ឌលសិក្សាធិការ យើងចង់ឱ្យអ្នកទាំងអស់គ្នាបានដឹង! ប្រសិនបើអ្នកមានកម្មវិធី ព្រឹត្តិការណ៍ ឬគ្រូលិក ឬសិស្សដែលមានរឿងដ៏អស្ចារ្យដែលអ្នកចង់រំលេចឡើង សូមផ្ញើអ៊ីមែលទៅ [communications@ppsd.org](mailto:communications@ppsd.org)។